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اخبار

رابرت پتينسون نقش »بتمن« 
را بازی می كند

فیلم  در  بریتانیایی  بازیگر 
ابرقهرمان  این  نقش  در  و  »بتمن« 
جلوی دوربین می رود.رابرت پتینسون 
بدل  جدید  »بتمن«  به  است  قرار 
شود. گفته شده این بازیگر در حال 
در  بتمن  نقش  در  تا  است  مذاکره 
فیلم ابرقهرمانی به کارگردانی مت ریوز 

نقش آفرینی کند.
ژوئن  است ۲۵  قرار  فیلم  این 
۲۰۲۱ راهی سینماها شود.در حالی 
که گفته شده هنوز قراردادی در این 
زمینه به امضا نرسیده، اما پتینسون 
این  ایفای  برای  انتخاب  اصلی ترین 
نقش است و انتظار می رود به زودی 
این نقش را بپذیرد. کمپانی برادران 
است  فیلم  این  سازنده  که  وارنر 
اظهارنظری نکرده است.این فیلم که 
در مرحله پیش تولید است گفته شده 
همین تابستان جلوی دوربین می رود.

ریوز فیلمسازی است که دو ادامه 
را  فیلم »سیاره میمون ها«  بر  اخیر 
ساخته و قرار است کارگردانی »بتمن« 
را نیز را انجام دهد.بن افلک در سال 
۲۰۱۷ فیلم »بتمن« را ساخت که 
آن  بازیگری  هم  و  کارگردانی  هم 
را برعهده گرفته بود و پس از آن در 
»لیگ عدالت« نیز در این نقش ظاهر 
شده بود.ریوز تهیه کننده »بتمن« هم 

خواهد بود
»گرگ  بازیگر  که  پتینسون 
اکنون  بود  دنباله هایش  و  و میش« 
۳۲ ساله است و جوان ترین بازیگری 
خواهد بود که در نقش بتمن روی 
سال  می شود.در  دیده  بزرگ  پرده 
سینمایی  دنیای  به  ریوز   ،۲۰۱۷
دی سی پیوست و قرار است فیلمی 
را  بتمن  شخصیت  از  جداگانه 

کارگردانی کند.
ریوز  به  وارنر  برادران  کمپانی 
اجازه داده تا فیلمنامه را نیز به دلخواه 
خودش گسترش داده و پیش ببرد.این 
در حالی است که بتمن در دو فیلم 
برابر سوپرمن« و »لیگ  »بتمن در 
عدالت« ناامیدکننده ظاهر شده بود.
شروع  رسمی  و  دقیق  تاریخ  هنوز 
اعلام نشده و  فیلمبرداری »بتمن« 
منابع داخلی می گویند اواخر ۲۰۱۹ 
یا اوایل ۲۰۲۰ زمان آغاز فیلم خواهد 

بود.
پتینسون اکنون در حال بازی 
برادران  کمپانی  از  دیگری  فیلم  در 
کریستوفر  توسط  که  است  وارنر 
نولان ساخته می شود و قرار است ۱۷ 
جولای ۲۰۲۰ راهی سینماها شود.این 
بازیگر امسال چهار فیلم برای اکران 
دارد که »زندگی رفیع« کلر دنی یکی 
دریایی«  »فانوس  در  او  آنهاست.  از 
ساخته رابرت ایگر هم بازی کرده و 
بربرها«  انتظار  »در  و  بازیگر »شاه« 

برای نتفلیکس هم بوده است.

يک ركورد قيمتی جديد در 
حراجی كريستيز نيويورك

چهارشنبه  عصر  حراجی 
ارایه  با  نیویورک  کریستیز 
عملکردی  بالا  بسیار  پیشنهادهای 
نهایت  در  و  داشت  متفاوت  بسیار 
برای  جدید  قیمتی  رکورد  یک 
اثری از جف کونز به جای گذاشته 
با  نیویورک  کریستیز  شد.حراجی 
میلیون دلاری یک  فروش ۵۳۸.۹ 
گذاشت.  سر  پشت  را  خوب  شب 
بین  فروش  که  بود  حالی  در  این 
برای  میلیون دلاری  تا ۶۰۵   ۴۲۲
بود و در عین  آن پیش بینی شده 
حال ۲ اثر از فهرست فروش بیرون 

کشیده شدند.
مجموع  در  حراجی  این  در 
۵۶ قطعه برای فروش ارائه شد که 
۵۱ مورد از آنها به فروش رفتند و 
۹۱ درصد اشیای حراجی به دست 
خریداران رسیدند. گران ترین قطعه 
یک  حراجی  این  در  فروخته شده 
رکورد  که  بود  فلزی  خرگوش 
گران ترین اثر هنری از یک هنرمند 

زنده را به نام خودش ثبت کرد.
اثر ساخته جف کونز که  این 
سال ۱۹۸۶ ساخته شده به قیمت 
حراجی  در  دلار  میلیون   ۹۱.۱
کریستیز فروخته شد تا رکورد قبلی 
را که متعلق به دیوید هاکنی بود به 
به  هنری  دلال  یک  بسپرد.  تاریخ 
نام رابرت منوشین با پیشنهاد خود 
چکش حراج را به نام خود کرد و 
این خرگوش استیل را که با الهام از 
بادکنک های کودکان ساخته شده؛ 

تاریخی ساخت.
مجموع  در  حراجی  این  در 
مجموعه  از  دلار  میلیون   ۱۱۵
آی  اس.  نام  به  ناشری  خصوصی 
که  رسید  فروش  به  نیوهاوس 
آنها  از  یکی  نیز  استیل  خرگوش 
بود. جف کونز نقاش و مجسمه ساز 
و  است  آمریکایی  ساله   ۶۴
با  پیشتر  وی  اثر  گران قیمت ترین 
ثبت  دلاری  میلیون   ۵۸.۴ فروش 

شده بود.

ورود وزارت ارشاد و سازمان تعزيرات به بازار كاغذ؛

حدود۱۰هزارتنکاغذازگمرکترخیصمیشود

جانشين فرمانده نيروی انتظامی خبر داد:

ساخت شهرك سينمايی پليس در آينده ای نزديک

اثرات مخرب استفاده از سلبريتی ها در تلويزيون

محمد حسین قاسمی : از ساخت فیلم »ریگی۲« بی اطلاعم

عدم تبلیغات مناسب برای طرح های اکران ماه رمضان

وزیر ارشاد از ترخیص ۱۰ هزار تن کاغذ از 
گمرک خبر داد.

نشست  پایان  در  صالحی   عباس   سید 
هیات دولت در جمع خبرنگاران درباره مسائل 
بازار  کاغذ، گفت: مسئله کاغذ  آمده در  پیش 
که در چند ماه اخیر مطرح  شده است، مسئله 
مهم همه کسانی است که در حوزه فرهنگی و 

فرافرهنگی در حال فعالیت هستند.
بیان  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
تاثیرگذار  این قضیه  عناوین مختلفی در  اینکه 
است، گفت: همانطور که می دانید تولید ما در 
در  کاغذ  کارخانه  است، سه  اندک  بسیار  کاغذ 
کشور وجود دارد که به طور اسمی ۱۷۰ هزار 
این  تولیدات  گفت  باید  اما  دارند  تولیدات  تن 
کارخانجات در سال ۹۶ حدود حدود ۱۰ هزار 
تن و در سال ۹۷ حدود ۲۰ هزار تن بوده است.

صالحی افزود: نیاز کاغذ ما در سال، حدود 
۴۰۰ هزار تن است که سهم تولیدات ما بسیار 
اندک است بنابراین نیاز به واردات داریم و در 
از  خودکفایی  بحث  در  باید  باشید  داشته  نظر 

قبل اقدامات لازم را انجام می دادیم.
کارخانجات  تولیدات  ارشاد  وزیر  گفته  به 
تمامی  کنار  در  که  است  اندک  بسیار  کاغذ 
مشکل  با  خودکفایی  در  شده  باعث  مشکلات 

مواجه شویم.
حدود  گفتم  که  همانطور  داد:  ادامه  وی 
۴۰۰ هزار تن در سال ما نیاز به کاغذ داریم که 
بخش عمده آن وارداتی است. در این ۴۰۰ هزار 
تن آنچه که در بخش نشریات و  روزنامه ها با 
توجه به تیراژ  مورد نیاز است چیزی حدود ۸۰ 

تا ۱۰۰ هزار تن است.
درباره  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 

کاغذ  درباره  دولت  در  شده  اتخاذ  تصمیمات 
ما  آیا  که  بود  مطرح  سال  اوایل  در  کرد:  بیان 
می توانیم ارز ۴۲۰۰ تومانی را از کاغذ برداریم 
و به نیمایی تبدیل کنیم یا خیر که همین امر 

تلاطم هایی در بازار کاغذ ایجاد کرد.
وی ادامه داد: مطرح شدن تصمیمات باعث 
شد کاغذهایی که به گمرکات وارد شده بودند، 
بانک  برای  هم  دیگر  سوی  از  نشوند  ترخیص 

مرکزی مشخص نبود که ارز برای کاغذ نیمایی 
بحث  عملا  که  شد  موجب  که  است  دولتی  یا 

تامین به مشکل بر بخورد.
صالحی تشریح کرد: گفت وگوهای مختلفی 
در دولت با توجه به تاکیدات مقام معظم رهبری 
آن  از  تصمیم گیری  مسئله  دو  که  شد  مطرح 
بیرون آمد و موجب شد کاغذ مطبوعات و نشر 

با همان ۴۲۰۰ تومانی عرضه شود.
مبنای  تصمیم  این  داد:  ادامه  وی 
تصمیم گیری برای کاغذ شد و قرار است حدود 
ترخیص  هفته  این  تا  کاغذ  تن  هزار   ۱۰ تا   ۶
شود. حدود ۲۰ الی ۳۰ هزار تن کاغذ هم در 
با این ورود  مسیر است که به کشور برسد که 

مشکل برطرف خواهد شد.
بیان  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
سال  در  کاغذهایی  دیگر  سوی  از  اینکه 
بازار  به  اما  بودند  وارد شده  به کشور  گذشته 
وزرات  و  تعزیزات  سازمان  گفت:  نرسیدند، 
شکل  به  و  دادند  تشکیل  کمیته ای  ارشاد 
کسانی  مجموعه  و  شدند  میدان  وارد  جدی 
یا  و  نکردند  وارد  کاغذ  و  گرفته اند  ارز  که 
نیست  مشخص  شان  توزیع  اما  کرده اند  وارد 
بررسی  مورد  کمیته  این  در  کردند  تخلف  و 

قرار خواهند گرفت.

جانشین فرمانده نیروی انتظامی از ساخت شهرک سینمایی 
پلیس در آینده ای نزدیک خبر داد و گفت: موضوعات پلیسی از جمله 
موضوعات جذاب و مورد علاقه مردم است و این امر یک فرصت 

استثنایی است که فقط باید هنر ارائه این قابلیت را داشته باشید.
کمیسیون  ششمین  و  پنجاه  در  سلیمانی«  »ایوب  سردار 
پلیس  سینمایی  شهرک  ساخت  ناجا  رسانی  اطلاع  و  اجتماعی 
جمله  از  گفت:  و  دانست  هنر«  »ناجی  کاری  اولویت های  از  را 
باشد،  مدنظر  باید  سریال  و  فیلم  در حوزه ساخت  که  اقداماتی 
شهرک  یک  ساخت  یعنی  لازم،  های  زیرساخت  کردن  فراهم 

سینمایی پلیس است.
و  فیلم  تولید  و  تهیه  خصوص  در  ناجا  اینکه  بیان  با  وی 
سریال سرشار از سناریوهای متنوع است، اظهار کرد: موضوعات 
پلیسی از جمله موضوعات جذاب و مورد علاقه مردم است و این 
برای شما یک فرصت استثنایی است که فقط باید هنر ارائه این 

قابلیت را داشته باشید.
جانشین فرمانده نیروی انتظامی ادامه داد: بنابراین باید در 
سال ۹۸ در یک اقدام کوتاه مدت برای مابقی سال خصوصا در 
پایانی سال در حوزه های مختلف  ایام  و  انتظامی  نیروی  هفته 
)کودک، مستند، فیلم و سریال( برنامه های خود را ارائه و اجرایی 
کنید و در مرحله بعد برای سال های آینده برنامه ریزی کرده و 

در قالب زبان شیوای هنر سبک زندگی عمومی را ارتقاء دهید.
این مقام ارشد انتظامی با اشاره به اینکه در بین سازمان ها 
و نهادهای مختلف، ناجا بیشترین سطح تعامل با جامعه را دارد، 
اجتماعی  رویدادهای  کلیه  متن  در  انتظامی  نیروی  کرد:  عنوان 
را  اطلاعات  که  سازمانی  اولین  از  مردم  سویی  از  و  دارد  قرار 

دریافت می کنند و مطالبه گری دارند، نیروی انتظامی است.
پایان  در  سلیمانی  سردار  پلیس،  خبری  پایگاه  گزارش  به 
ها گفت:  رسانه  در  پلیس  اثربخش  و  پررنگ  به حضور  اشاره  با 

با  باید  ها  رسانه  در  حضور  هنگام  ناجا  مسئولان  و  فرماندهان 
آمادگی و اطلاع از حوزه ماموریتی خود پاسخگوی مطالبات مردم 

باشند.

بر  اعتقاد  با  عمارت«  بانوی  »کارگردان 
اینکه نقش فروشی در تلویزیون و سینما رواج 
باید  کارگردان  من  عقیده  به  کرد:  اظهار  دارد، 
تلاش کند که از استعدادهای شایسته و مناسب 
برای نقش ها استفاده کند و نباید سرمایه سالاری 
در این میان برای انتخاب نقش ها سرنوشت ساز 

باشد.
درباره  گفت وگویی  در  حمیدنژاد  عزیزالله 
تلویزیون،  در  آن  آثار  و  فروشی  نقش  پدیده 
فروشی  نقش  درباره  من  متأسفانه  کرد:  اظهار 
زیاد شنیده ام و بعضی از آثار را که نگاه می کنم 
مشخص است که نقش به صاحب نقش سپرده 
آدم شایسته ای  به  نقش  یعنی آن  است،  نشده 
سپرده نشده است و اجرای بازی داد می زند که 
به نوعی گزینش شده است که انگار پشت پرده 

مسائل مالی تعیین کننده بوده است.
این کارگردان که همواره در ساخت آثارش 
از بازیگران و نابازیگران جدید بهره برده است، 
کیفیت  روند  به  فروشی  نقش  رواج  داد:  ادامه 
و  می زند  آسیب  تلویزیون  و  سینما  در  تولید 
سال ها  که  تئاتر  بازیگران  از  بسیاری  طرفی  از 

تلاش کرده و زحمت کشیده اند، به یک مراحلی 
رسیده اند که باید از آنها به عنوان استعدادهای 
آنها  متأسفانه  اما  شود،  برداری  بهره  هنری 
نقشی  نمی توانند  که  چرا  می شوند،  منزوی 
به  پا کنند.  و  این شرایط دست  در  برای خود 
از  که  کند  تلاش  باید  کارگردان  من  عقیده 
استعدادهای شایسته و مناسب نقش ها استفاده 
در  نباید  میان  این  در  سالاری  سرمایه  و  کند 

انتخاب نقش ها سرنوشت ساز باشد.
کارگردان  وظیفه  اینکه  بر  اعتقاد  با  وی 
کیفیت  با  سریال  و  فیلم  ساخت  تهیه کننده  و 
به  دادن  بها  درباره  است،  مخاطب  شأن  در  و 
کرد:  اظهار  برخی  فروشی  نقش  و  نابازیگران 
صدا و سیما باید ساز و کار درستی در استفاده 
کارگردان  عنوان  به  من  بزند.  رقم  بازیگران  از 
ای  حرفه  بازیگران  از  می شود  که  معتقدم 
استفاده کرد، از بازیگران تئاتر استفاده کرد، در 
عین حال از نابازیگر هم با تمرینات زیاد بازیگر 
ساخت. نه اینکه هر کسی که از راه رسید جلوی 
دوربین بیاید و بازی کند. این اتفاق به اثر هنری 
آسیب می زند به هرحال می توانم بگویم دوست 

بازیگری  در  استعدادی  که  کسانی  تمام  دارم 
دارند میدانی به آنها داده شود تا آنها با پشتکار 
را  خودشان  استعداد  بتوانند  مداوم  تمرینات  و 

نشان دهند و شکوفا شوند.
کارگردان »بانوی عمارت« در پاسخ به این 
برای  بودجه  نبود  عواملی چون  آیا  که  پرسش 
حضور  برای  دلیلی  می تواند  اثر  یک  ساخت 
به  اظهار کرد:  باشد؟  نابازیگران و فروش نقش 
سازی  استاندارد  برای  لازم  بودجه  من  عقیده 
بودجه  کمبود  اما صرفاً  تأمین شود  باید  تولید 
نیست  فروشی  نقش  برای  عاملی  تلویزیون  در 
کند،  پیدا  رواج  فروشی  نقش  شود  باعث  که 
کارگردان باید تلاش کند استعدادهای جدیدی 
کشف کند. کشف استعداد خودش یک حرفه و 
هنر ویژه ای است. نقش فروشی هم آسان ترین 
انتخاب  روزها  این  که  است  راه  کوتاه ترین  و 

می کنند و این به کل کار آسیب می زند.
حمیدنژاد در بخش دیگری از گفت وگوی 
از  محوری  سلبریتی  رواج  اینکه  بیان  با  خود 
عملکرد  درباره  است،  تلویزیون  ضعف  نقاط 
عقیده  به  کرد:  اظهار  زمینه  این  در  تلویزیون 

جذب  برای  سلبریتی  از  کردن  استفاده  من 
است.  تلویزیون  ضعف  نقاط  از  یکی  مخاطب 
را  مختلف  امور  در  متخصصان  باید  تلویزیون 
یک  شهرت  از  استفاده  کند.  استفاده  و  تربیت 
در  دیگر  حوزه های  در  سلبریت هایی  یا  بازیگر 
وهله اول به شخصیت حرفه ای همان سلبریتی 
آسیب می رساند، چرا که این کار باعث می شود 
خود آن سلبریتی از فعالیت خود دور شود و به 
عرصه ای  وارد  ثانی  در  شود.  سپرده  فراموشی 

می شود که تخصص و تجربه لازم رو ندارد.
این کارگردان در بخشی دیگر از گفت و 
گو درباره حضور سلبریتی ها به عنوان مجری 
و شومنی  مجری گری  گفت:  نیز  تلویزیون  در 
خود یک تخصص ویژه است و حداقل کار هر 
صدای  از  باید  حتماً  مجری  نیست.  بازیگری 
از  آن  بر  علاوه  باشد  برخوردار  خوبی  و  رسا 
دانش و اطلاعات وسیعی باید برخوردار باشد 
ارتباط  شرایطی  هر  در  مخاطب  با  بتواند  تا 
تخصص  مجری گری  بنابراین  کند.  برقرار 
سپرده  اهلش  به  است  بهتر  و  است  ویژه ای 

شود.

تهیه کننده فیلم »شبی که ماه کامل شد« 
در واکنش به صحبت های رئیس سازمان سینمایی 
مبنی بر ساخت فیلم »ریگی۲« بیان کرد: از تولید 
فیلم  و  بی اطلاعم   »۲ »ریگی  عنوان  با  فیلمی 
خصوصی  بخش  در  شد«  کامل  ماه  که  »شبی 
تولید شده و هیچ نهاد و سازمانی در ساخت آن 

نقش نداشت.
رئیس  انتظامی  حسین  صحبت های  پیرو 
سازمان سینمایی در کمیسیون فرهنگی مجلس 
شورای اسلامی مبنی بر اینکه سازمان سینمایی 
قصد دارد فیلم »ریگی ۲« را در ادامه فیلم »شبی 
که ماه کامل شد« با مضمون عملیات دستگیری 
ریگی بسازد، محمد حسین قاسمی تهیه کننده 
فیلم سینمایی »شبی که ماه کامل شد« گفت: با 

توجه به پیگیری اهالی محترم رسانه در رابطه با 
تولید فیلم »ریگی ۲« باید عرض کنم که در رابطه 
با تولید اثری به نام »ریگی ۲« بی اطلاعم و فیلم 
»شبی که ماه کامل شد« بطور صددرصد در بخش 
خصوصی سرمایه گذاری و تولید شده و هیچ نهاد 
و سازمانی در ساخته شدن این فیلم نقش نداشت.
او ادامه داد: »ریگی« نام یک طایفه بزرگ 
در سیستان و بلوچستان است و همه تلاش ما 
شد«  کامل  ماه  که  »شبی  فیلم  ساخت  هنگام 
این بود که طایفه بزرگ و اصیل ریگی و مردم 
بلوچ را از گروه های افراطی جدا کنیم تا تندروی 
داده  نسبت  بزرگ  طایفه  این  به  افراطی گری  و 
نشود. اما متأسفانه بار دیگر نام یک طایفه به خطا 
با افراطی گری مطرح شد. همه ما آگاه هستیم در 

جهانی که سخن از نفی افراطی گری است، قرار 
با حرف های کم و زیاد زمینه اختلاف و  نیست 

تفرقه افکنی را ایجاد کنیم.
این تهیه کننده همچنین افزود: بدیهی است 
که هرگز ما ایرانیان جنگ طلب نبودیم و ملت ما 
تفکر تفرقه، ترور و افراطی گری را در طول تاریخ 
نفی کرده است و فیلم »شبی که ماه کامل شد« 
نفی  راستای  در  کرده صدایی جهانی  هم سعی 
خشونت داشته باشد و پیام فیلم هم در همین 
ندای  که  بوده  این  و هدف  گرفته  راستا صورت 
دنیایی  در  را  زندگی  به  عشق  و  آرامش  صلح، 
بدون خشونت سر دهد. در پایان گفتنی است با 
توجه به اینکه فیلم »شبی که ماه کامل شد« به 
زودی اکران خواهد شد مخاطبان سینما می توانند 

قضاوت نهایی و درست خود را درباره این فیلم 
بدون واسطه داشته باشند.

آخرین ساخته نرگس آبیار به تهیه کنندگی 
محمدحسین قاسمی در سی وهفتمین جشنواره 
فیلم فجر رونمایی شد و سیمرغ بهترین بازیگر 
زن،  مکمل  نقش  بهترین  مرد،  و  زن  اول  نقش 
بهترین چهره پردازی، بهترین کارگردانی و بهترین 

فیلم را از آن خود کرد.
در این فیلم سینمایی که قرار است از ۱۵ 
خردادماه و همزمان با عید سعید فطر در سینماهای 
کشور اکران شود، الناز شاکردوست، هوتن شکیبا 
و فرشته صدرعرفایی، فرید سجادی حسینی، امین 
میری، بانیپال شومون، آرمین رحیمیان و شبنم 

مقدمی ایفای نقش می کنند.

رئیس انجمن سینماداران با اشاره به اینکه 
تبلیغات مناسب برای طرح های اکران ماه رمضان 
انجام نشده است، بیان کرد: بهتر بود طرح نیم بها 
بلیت سینماها در ایام ماه رمضان از افطار تا سحر 
اجرا می شد زیرا در این زمان مخاطبان بیشتری به 

سینما مراجعه می کردند.
انجمن  رئیس  اشرفی  قاصد  محمد 
سینماداران در گفت وگویی درباره شرایط سینماها 
کرد:  بیان  رمضان  ماه  ایام  در  فیلم ها  اکران  و 
چیدمان فیلم هایی که برای ماه رمضان انتخاب و 
اکران شدند خیلی مناسب نبود و نمی توان آنچنان 
روی گیشه آنها حساب کرد این در حالی است که 
قرار داد تعدادی فیلم خوب برای اکران عید فطر 

بسته شده است.

او با بیان اینکه »فیلم »سامورائی در برلین« 
بقیه  به  نسبت  بهتری  نسبتا  گیشه  »نبات«  و 
از  استقبال  گفت:  داشتند«  پرده  روی  فیلم های 
سینما نسبت به ماه رمضان بد نیست اما از طرفی 
انتظار هم نداشتیم که گیشه فیلم ها به این صورت 
باشد. اکنون به خاطر شرایط قرار گرفتن در ماه 
رمضان نه می توانیم بگوییم اکران خوب است و نه 
می شود گفت که بد است، بلکه در شرایط متوسط 

و میانه ای قرار گرفته ایم.
به  اشاره  با  ادامه  در  ماندانا  سینما  مدیر 
شورای  کرد:  بیان  رمضان  ماه  ویژه  طرح های 
گرفت  تصمیم  کار  این  انجام  به  اکران  صنفی 
و نظرشان این بود که طرح نیم بها بودن بلیت 
دو سال گذشته  مانند  باشد  افطار  تا  از  سینما 

رضایت  طرح  این  به  من  شخصا  اما  شود  اجرا 
نداشتم و من معتقد بودم چون مخاطب ما قبل 
از افطار کمتر است، اگر این طرح نیم بها به بعد 
از افطار کشیده می شد بهتر بود، زیرا ما دو سال 
افطار  تا  و  داشتیم  را  طرح  این  هم  سر  پشت 
بها  از آن تمام  باشد و بعد  بها  بلیت نیم  بهای 

ولی تاثیر زیادی را شاهد نبودیم.
وی اضافه کرد: من این را به عنوان یک مدیر 
سینما می توانم بگویم که وقتی مردم روزه هستند 
می شود. چند  استقبال  از سینما  کمتر  افطار  تا 
سال پیش این طرح وجود داشت که بلیت سینما 
بعد از افطار نیم بها بود البته در آن زمان موضوع 
تبلیغات هم اهمیت زیادی داشت به این معنی 
که تلویزیون همکاری بهتری انجام می داد و همین 

عاملی می شد که مردم از اجرا شدن این طرح ها 
اطلاع پیدا می کردند اما عدم همکاری تلویزیون 

باعث شده این طرح ناکارآمد جلوه کند.
رئیس انجمن سینماداران در ادامه با اشاره 
به استقبال کم مخاطبان از برخی فیلم ها افزود: 
به اینگونه فیلم ها دو یا سه سانس اختصاص داده 
می شود اما باز هم استقبال زیادی از آنها صورت 
نمی گیرد و سانس هایی داشته ایم که اصلا مخاطب 
نداشته و بلیتی فروخته نشده است. البته در این 
میان با توجه به امکان باز بودن سینماها تا سحر، 
برخی از فیلم هایی که اکنون روی پرده هستند و 
نه آنهایی که لزوما از ماه رمضان روی پرده رفته اند، 
به سانس ویژه و بامدادی هم رسیده اند و مخاطب 

خودشان را همچنان دارند.
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یک فنجان چای داغ
تعيين هيئت مديره جديد انجمن صنفی بازيگران سينما

شدند.با  مشخص  سینما  بازیگران  صنفی  انجمن  جدید  مدیره  هیئت 
برگزاری مجمع عمومی و انتخاب هیئت مدیره انجمن صنفی بازیگران سینما 
که در تاریخ ۱۶ اردیبهشت در محل خانه سینما برگزار شد، هیئت مدیره جدید 

انجمن صنفی بازیگران سینما مشخص شدند.
بر این اساس، خانم ها و آقایان: ۱- فاطمه معتمد آریا، ۲- آتیلا پسیانی، 
۳- علی دهکردی، ۴- فریبا کوثری، ۵- حبیب رضایی، ۶- افسانه چهره آزاد، 
۷- حسام نواب صفوی بر اساس حد اکثر آراء به عنوان هیئت مدیره اصلی و 
۱- خسرو احمدی، ۲- گوهر خیراندیش به عنوان اعضای علی البدل و همچنین 
آقایان: عبدالرضا اکبری بازرس اصلی و فرامرز روشنایی بازرس علی البدل انتخاب 

شدند.
هیئت مدیره انجمن صنفی بازیگران سینما در اولین جلسه رسمی خود در 
تاریخ ۲۵ اردیبهشت، تقسیم بندی مسئولیت های داخلی انجمن را انجام داده و 
بر اساس آن خانم ها و آقایان: فاطمه معتمد آریا به عنوان رئیس، آتیلا پسیانی 
به عنوان نایب رئیس، علی دهکردی به عنوان دبیر و فریبا کوثری خزانه داری 
انجمن را عهده دار شدند.همچنین آقای حبیب رضایی به عنوان سخنگوی 
انجمن و خانم افسانه چهره آزاد به عنوان مسئول امور رفاهی انجمن برگزیده 

شدند.

مرور آثار صدابردار پيشكسوت سينمای ايران
شبکه نمایش برای پاسداشت اصغر شاهوردی صدابردار پیشکسوت در 
سینمای ایران، به مرور آثار وی می پردازد.شبکه نمایش در بخش صحنه گران 
)مرور آثار( این هفته خود، با حضور در منزل اصغر شاهوردی صدابردار سینما، 
گزارش و گفتگویی اختصاصی با همسر وی و بهروز معاونیان، صدابردار، دوست 
و همکار شاهوردی انجام داده است که در آن تجربیات و خاطرات کاری وی 
بررسی می شود که این بخش به صورت ویژه، قبل از پخش هر یک از فیلم های 

مرور آثار از این شبکه پخش می شود.
اصغر شاهوردی متولد ۱۳۳۶ در تهران و فارغ التحصیل رشته صدابرداری از 
مدرسه عالی تلویزیون و سینما است. وی سابقه صدابرداری فیلم های »هامون«، 
»لیلا«، »قرمز«، »باشو غریبه کوچک«، »شاید وقتی دیگر«، »زیر پوست شهر« 
و »خانه دوست کجاست؟« را در کارنامه کاری خود دارد و توانسته است در سه 

دوره از جشنواره فیلم فجر برنده سیمرغ بلورین بهترین صدابرداری شود.
شاهوردی در سال ۱۳۸۶ پس از بازگشت از لوکیشن فیلم »چراغی در مه« 
از شمال کشور دچار حادثه رانندگی شد و از ناحیه مغزی آسیب جدی دید و از 

آن زمان تا به حال در بستر بیماری است.
با   ۲۱ ساعت  خرداد،   ۳ جمعه  تا  اردیبهشت   ۲۸ شنبه  از  که  آثاری 
صدابرداری اصغر شاهوردی از شبکه نمایش پخش می شوند، به ترتیب شامل 
فیلم های »سایه خیال«، »قرمز«، »دیگه چه خبر«، »صورتی«، »پری«، »کیمیا« 

و »استشهادی برای خدا« خواهند بود.

»به عقب برنمی گرديم« تيرماه كليد می خورد
عقب  »به  فیلمنامه  دارد  نظر  در  که  سینما  تهیه کننده  کامیار  بهمن 
برنمی گردیم« را با کارگردانی پویا نبی جلوی دوربین ببرد، دلیل اصلی خود 
برای ساخت فیلم کمدی را جبران آثار اجتماعی اش توصیف کرد.بهمن کامیار 
تهیه کننده فیلم سینمایی »به عقب برنمی گردیم« به کارگردانی پویا نبی که به 
تازگی پروانه ساخت دریافت کرده است، درباره جزییات ساخت این فیلم گفت: 
»به عقب برنمی گردیم« نوشته پویا نبی و آریان خوش صورت، فیلمی کمدی 
است که هنوز به انتخاب عوامل آن نپرداخته ایم اما با توجه به اینکه پروانه ساخت 
آن را دریافت کرده ایم باید به صورت جدی تر کارهای آن را پیش ببریم تا بتوانیم 
فیلم را در تیرماه کلید بزنیم و آن را تا پاییز آماده نمایش کنیم.کامیار تأکید کرد: 
در نظر نداریم این فیلم را به سی و هشتمین جشنواره فیلم فجر برسانیم چون 

اصلًا فیلم جشنواره ای نیست.
وی افزود: برخلاف آنچه که از نام فیلم پیداست، »به عقب برنمی گردیم« 
یک فیلم کمدی سیاسی نیست و شوخی های سیاسی هم ندارد بلکه درباره 
تصمیم شخصیت های فیلم است که نمی خواهند به عقب برگردند.کامیار عنوان 
کرد: با توجه به اینکه در چند سال اخیر نسبت به فیلم های غیرکمدی از سوی 
بوده اند،  آثار کمدی  پیگیر  بیشتر  اقبالی نشان داده نشده و مخاطبان  مردم 
تصمیم گرفتیم یک فیلم کمدی بسازیم تا جبران فیلم های اجتماعی باشد که 

ساختیم و نتوانستند به فروش خوبی برسند.
تهیه کننده و کارگردان فیلم »مرداد« در پایان ضمن اشاره به نحوه همکاری 
با پویا نبی، اظهار کرد: من پویا نبی را از زمانی که روزنامه نگار بود می شناختم 
و فیلم های کوتاه او را هم تعقیب کرده ام از همین رو، زمانی که طرح »به عقب 
برنمی گردیم« را به من داد، به درک مشترکی از آن رسیدیم و تصمیم گرفتیم 
آن را تبدیل به یک فیلم کنیم. امیدوارم »به عقب برنمی گردیم« یک فیلم 
آبرومند کمدی از آب دربیاید و خالی از کلیشه های فیلم های کمدی روی پرده 

باشد.

استفاده از بازی های ناتوراليستی در نمايش »پروانه الجزايری«
کارگردان »پروانه الجزایری« درباره ویژگی های این اثر نمایشی و استفاده 
حسنلو  کرد.سعید  ارائه  توضیحاتی  نمایش  این  در  ناتورالیستی  بازی های  از 
کارگردان نمایش »پروانه الجزایری« که در تماشاخانه »هامون« روی صحنه 
می رود در این باره گفت: این اثر نمایشی از ۲۵ اردیبهشت ماه اجرای عمومی 
خود را در تماشاخانه باران آغاز کرده است. این نمایش پیش از این اجراهای 
محدودی داشته است؛ یک بار در تئاتر مستقل تهران و سال گذشته نیز در 

جشنواره تئاتر فجر توسط گروهی از کرمانشاه به صحنه رفته است.
وی درباره دریافت جایزه طراحی صحنه از جشنواره تئاتر فجر برای این 
اثر نمایشی بیان کرد: این نمایشنامه چندسال قبل نوشته و چاپ شده است و 
آن زمان طراحی صحنه من از این اثر در حاشیه کتاب چاپ شده بود از این رو 
گروهی که از کرمانشاه نمایش را به صحنه برده بودند از طراحی من در کتاب 
برای اجرا بهره بردند و من نیز برای این طراحی تندیس بهترین طراحی صحنه 
را دریافت کردم در حالی که مستقیماً و برای آن اجرا دکوری را طراحی نکرده 
بودم.حسنلو یادآور شد: طراحی صحنه این نمایش با وجود سادگی در متن 
تنیده شده است. برای دکور این نمایش دری طراحی شده که جایگزین چندین 
در مختلف است و همه قواعد این چند در را که در نمایش کاربرد دارند، مورد 

توجه قرار داده است.
وی درباره ویژگی های نمایش توضیح داد: تلاش من این بوده که نمایش 
را وفادار به متن کارگردانی کنم. این اثر نمایشی قصه چند دوست است که به 
سفری می روند و در این سفر اتفاقاتی برایشان رخ می دهد و یکی از دوستانشان 
را از دست می دهند. از طرف دیگر آنها چند سال قبل در فیلمی دانشجویی 
بازی کرده اند که در آنجا این جمله »کار خوب نیست، دوباره می گیریم« را برای 
گرفتن پلان هایی که خراب شده به کار می بردند اما حالا این برایشان در زندگی 
واقعی هم کارکرد پیدا کرده است و با طراحی یک بازی با همین مضمون زمان 
را به عقب بازمی گردانند تا از بروز اتفاقی که برای دوستشان افتاده جلوگیری 

کنند …
این طراح صحنه و کارگردان بیان کرد: در این نمایش بیشترین تمرکز و 
انرژی مان را روی بازی ها گذاشته ایم. در واقع تئوری کارگردانی من برای این 
نمایش این بود که بیشترین وقت و انرژی ام را روی فضاسازی کار بگذارم و 
از همین رو در  بازیگران شکل می گیرد  با حضور درست  معتقدم فضاسازی 
تمرین ها روی شکل گیری رابطه کاراکترها و ایجاد صمیمیت بینشان تلاش 

بسیاری کردیم.
حسنلو در پایان صحبت هایش متذکر شد: در این نمایش بیشتر به سمت 
ارائه بازی های ناتورالیستی رفتیم تا رئالیستی به همین دلیل به ارائه ارتباط های 
عریان تری گرایش داشتیم. در »پروانه الجزایری« هر شب باید دچار زندگی 

بودن در بازی بازیگران رخ دهد که البته کار بسیار سختی است.
»پروانه الجزایری« نوشته پیام لاریان و کارگردانی سعید حسنلو از ۲۵ 
اردیبهشت ماه ساعت ۲۱:۳۰ در سالن هامون )باران سابق( با مدیریت هادی 
حجازی فر روی صحنه می رود.امیراحمد قزوینی، گلنوش قهرمانی، مهسا ایرج 
پور، محمد علیمحمدی، فرانک کلانتر، افشین زمانی و مجتبی پیرزاده بازیگران 

این اثر نمایشی هستند.

دعای روز دوازدهم ماه مبارك رمضان

تْرِ وَالعَْفافِ، وَاسْتُرْنی فیهِ بلِبِاسِ القُْنُوعِ وَالکَْفافِ، وَاحْمِلنْی فیهِ  الَلّـهُمَّ زَیِّنّی فیهِ باِلسَّ
عَلیَ العَْدْلِ وَالانِْصْافِ، وَ امِنّی فیهِ مِنْ کُلِّ ما اخَافُ، بعِِصْمَتِکَ یا عِصْمَةَ الخْآئفِینَ

بیارای و جامه  از گناه و پاکدامنی  به زیور پوشش  این ماه مرا  خدایا در 
قناعت و اکتفای به مقدار حاجت را به برم کن و وادارم کن در این روز به عدالت 
و انصاف و ایمنیم بخش در آن از هر چه که از آن می ترسم به نگهداری خودت 

ای نگهدارنده ترسندگان


